
Hej alle 
Skolebestyrelsen havde vores maj-møde i sidste uge, og her får I en kort opdatering på nogle af 
de emner, vi havde oppe.  
 
Vi havde besøg af to klimakoordinatorer fra kommunen, fordi vi er interesserede i at vide, 
hvordan skolebestyrelsen kan være med til at sikre klimatilpasning og bæredygtighed i vores 
dagtilbud og skoler. Vi talte bl.a. om energiforbrug og at gøre plads til mere biodiversitet på 
skolernes arealer, fx gennem kvashegn og nogle vilde grønne områder. Vi var enige om, at det er 
vigtigt at tage fat steder, hvor det faktisk kan gøre en forskel. Vi er opmærksomme på, at der er 
økonomiske stopklodser, men også muligheder for at søge midler. Vi vender tilbage til emnet 
senere for at finde ud af, hvordan vi kan gå videre med det. 
 
Vi blev også orienteret om skole- og SFO-afdelingernes fokuspunkter for næste år. Her 
kommer lidt fra det: 
 
Egebjerg: Fortsat arbejde med projektorienteret og praksisnær skole. Understøttelse af højt 
begavede elever. 
 
Odden: Udvikling af den faglige udeundervisning og af elevernes arbejde med portfolio med 
særligt fokus på kreative aspekter. 
 
Nykøbing: Fokus på digital dannelse og på kvalitativ brug af timerne med to lærere. 
 
På tværs: Fortsat udvikling af skolefællesskabet og den fælles geoparkprofil. SFO’erne vil 
arbejde med klubaftener på tværs. Fortsat udvikling af aktiviteter der støtter overgangen fra 
mellemtrin til udskoling. 
 
Tag endelig kontakt med input, forslag eller for at høre mere om at deltage i 
skolebestyrelsesarbejdet. 
 
Referatet kommer, som altid, til at ligge her: https://nykoebingskole.aula.dk/skolebestyrelsen 
 
Venlig hilsen 
Lærke og Kristine 
 
Lærke: l.malmbak@gmail.com 
Kristine: kristinemarieberg@gmail.com 
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